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Posljednja sjednica Gradskog vijeća u ovom sazivu
Antun Brađašević · Sunday, March 30th, 2025

Malo po malo i stigli su do kraja ovog mandata. Predsjednica novogradiškog Gradskog
vijeća Dinka Matijević, uspješno vodeći i ovu sjednicu, privela je uspješno kraju tu
priču.  U cijelom mandatu nije  zapravo bilo  nekih turbulentnih trenutaka i  sve je
proteklo u mirnom ritmu bez većih političkih nesuglasja, mada je bilo događaja koji su
vijećnike stvili u izaovnu situaciju, (tu prije svega mislimo na svojedobno podizanje
otužnice protiv gradonačelnika Vinka Grgića). I upravo na ovoj posljednjoj sjednici
gradonačelnik je eto najavio kako će se kandidirati i za slijedeći mantat, (što baš nikog
nije iznenadilo) prije svega, kako je rekao, zbog toga što je u cjelini gledano gradska
uprava bila vrlo uspješna, odrađeni su brojni kapitalni investicijski projekti, povećana
je zaposlenost, uvećano je korištenje EU projekata, itd.i trebalo bi nastaviti u tom stilu
i u slijedećem razdoblju. Krenimo redom o sadržaju ove zadnje sjednice Gradskog
vijeća

Aktualni sat

Ivan Adžić (SDP), upitao je gradonačelnika Vinka Grgića koristi li zaposlenike gradske
uprave u aktivnostima vlastite promidžbe za buduće izbore i jesu li oni time izloženi
mobingu. Gradonačelnik je odbacio te optužbe i rekao kako će mu, kao i do sada,
pripomoći  brojni  volonteri  a  ne  djelatni  gradske  uprave.  Ljiljana  Ptačnik  (HDZ)
osvrnula se na stanje dječjih igrališta u gradu ustvrdivši da su neuredna, zapuštena.
Marijan Radić (NL VG) upitao je gradonačelnika što se promijenilo s novim porezom
na nekretnine i tko će ga plaćati, te koji su to projekti u gradu u fazi realizacije i u
pripremi za realizaciju. Time je dao mogućnost gradonačelniku da detaljnije elaborira
što se to radilo i što se namjerava raditi do kraja ove 2025. godine. O tome ćemo više
izvjestiti  u  nekom  od  budućih  tekstova  (jer  je  vrlo  zanimljivo  i  obiluje  brojnim
egzaktnim podatcima).

Prihvaćen rebalans Proračuna te druge odluke

Bez  veće  rasprave  Prijedlog  izmjena  i  dopuna  gradskog  proračuna  te  prijedloga
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izmjena  i  dopuna  programa  rada  za  2025.  godinu  vijećnici  su  usvojili
preglasavanjem. Vijećnici Nezavisne liste Vinka Grgića glasali su za, vijećnici HDZ-
protiv, a vijećnici SDP-a su bili suzdržani. Program poticanja razvoja turizma usvojen
je s 8 glasova vijećnika NL VG, a vijećnici HDZ-a i SDP-a su bili suzdržani.Izmjene
programa  promicanje  kulture  usvojen  je  jednoglasno  kao  i  programi  promicanja
kulture i zaštite i spašavanja u gradu Nova Gradiška. Izmjene i dopune programa
gradnje komunalne infrastrukture usvojene su 8 glasova (NL VG), dok su  protiv bili
vijećnici HDZ-a, a suzdržani vijećnici SDP-a. Vijećnici su odluku o davanju jamstva
tvrtki Industrijski park Nova Gradiška za poticanje razvoja gospodarstva i ulaganja,
uključujući iniciranje novih tvrtki usvojili jednoglasno kao i odluku o darivanju zgrade
u  Relkovićevoj  ulici  Ministarstvu  unutarnjih  poslova  RH za  potrebe  PU brodsko-
posavske i odluku o raspolaganju poljoprivrednim zemljištem.
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